



Universal Remote Model# ITST-20

OPERATION INSTRUCTIONS - CODE SET UP:

1. Use the attached list to locate the brand name and code number of the device you would like to sync to the remote. (Code list on back side of this sheet.)
2. Press and hold the CODE SEARCH key until the LED indicator illuminates, then press the key you would like to program (TV, VCR, DVD).
3. Enter the 3 digit code supplied that coordinates with your device (located on the back side of this sheet). If the correct number for that device is entered, the LED light will turn off. If the number entered is incorrect for that particular device, the LED light will flash twice, and you will have to go back to step one and re-enter the code. Please note that some brands have several codes. You may have to repeat this step several times until you locate the correct code.

MANUAL CODE SEARCH:

Use this option if you are unable to sync the remote to your device, or do not find your device on the enclosed list.

1. Turn the power on to the device you are trying to sync.
2. Press and hold the "code search" key until the LED indicator illuminates, then press the key you would like to program (TV, VCR, DVD).
3. Aim the Universal Keychain Remote at your device and press the power button slowly on your device, until it turns off.
4. Press the "OK" button on the Universal Keychain Remote to store the code for your device.

CODE RETRIEVAL:

1. Press and hold the "code search" key until the LED indicator illuminates, then press the key you would like to program (TV, VCR, DVD).
2. Press the "code search" key again until the LED light illuminates.
3. Press the number keys (0-9) one at a time until the LED indicator light blinks, indicating the correct number.
4. Repeat step 3 until you have retrieved all three numbers in the code.

BATTERY REPLACEMENT:

Requires 1 "CR2032" button cell battery (included). To replace the battery, please open the access panel on the back by pushing in the direction shown by the arrow. Replace battery, making sure the polarity is correct.

Perchlorate Material- Special handling may apply. See <http://www.dtscc.ca.gov/hazardouswaste/perchlorate/>. This notice is required by California Code of Regulations, Title 22, Division 4.5, Chapter 33: Best Management Practices for Perchlorate Materials. This device includes a battery which contain perchlorate material.



FCC Statement

Warning: Changes or modifications to this unit not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user authority to operate the equipment.

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and the receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

"This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation."

TV CODES	ADA	007, 008	
ABEX	185	ADC	003
ACME	039, 050		

For warranty information and customer service:

Website: www.ithomeproducts.com/support

Toll-Free Phone: 1-877-483-2497

Made in China.



Télécommande Universelle Modèle # ITST-20

MODE DE FONCTIONNEMENT - CONFIGURATION CODE:

1. Utilisez la liste ci-jointe pour localiser le nom de la marque et le numéro de code de l'appareil que vous souhaitez synchroniser avec la télécommande. (Liste des codes sur le côté verso de cette feuille.)
2. Appuyez et maintenez la touche CODE SEARCH jusqu'à ce que le voyant s'allume, puis appuyez sur la touche que vous souhaitez programmer (TV, VCR, DVD).
3. Entrez le code à 3 chiffres fournis qui coordonne avec votre appareil (situé sur le côté verso de cette feuille). Si le nombre correct pour ce dispositif est entré, la lumière LED s'éteindra. Si le numéro saisi est incorrect pour ce dispositif particulier, la lumière LED clignotera deux fois, et vous devrez revenir à la première étape et ré-entrer le code. S'il vous plaît noter que certaines marques ont plusieurs codes. Vous pourriez avoir à répéter cette étape plusieurs fois jusqu'à ce que vous trouvez le code correct.

RECHERCHE DE CODE MANUELLE:

Utilisez cette option si vous ne parvenez pas à synchroniser la télécommande pour votre appareil, ou ne trouvez pas votre appareil sur la liste ci-jointe.

1. Mettez l'appareil sur le périphérique que vous essayez de synchroniser.
2. Appuyez et maintenez le bouton "recherche de code" jusqu'à ce que l'indicateur LED s'allume, puis appuyez sur la touche que vous souhaitez programmer (TV, VCR, DVD).
3. Dirigez la télécommande universelle troussseau à votre appareil et appuyez sur le bouton d'alimentation lentement sur votre appareil, jusqu'à ce qu'il s'éteigne.
4. Appuyez sur le bouton "OK" sur la télécommande universelle troussseau pour stocker le code de votre appareil.

CODE DE RÉCUPÉRATION:

1. Appuyez et maintenez le bouton "recherche de code" jusqu'à ce que l'indicateur LED s'allume, puis appuyez sur la touche que vous souhaitez programmer (TV, VCR, DVD).
2. Appuyez sur la touche "recherche de code" nouveau sur la touche jusqu'à ce que la lumière s'allume.
3. Appuyez sur les touches numériques (0-9), un à la fois jusqu'à ce que le voyant clignote clignote, indiquant le nombre exact.
4. Répétez l'étape 3 jusqu'à ce que vous avez récupéré tous les trois chiffres dans le code.

REMPACEMENT DE LA PILE:

Nécessite 1 pile bouton "CR2032" (incluse). Pour remplacer la pile, s'il vous plaît ouvrez le panneau d'accès à l'arrière en poussant dans la direction indiquée par la flèche. Remplacer la batterie, en veillant à la polarité est correcte.

Perchlorate Matériel-spécial de manutention peuvent s'appliquer. Voir <http://www.dtsc.ca.gov/hazardouswaste/perchlorate/>. Cet avis est requis par le Code de la réglementation en Californie Title 22, Division 4.5, Chapter 33: Best Management Pratiques pour des matériaux perchlorates. Ce dispositif comprend une pile qui contient du perchlorate.



Déclaration de la FCC

Toute modification apportée au produit non expressément approuvée par les autorités responsables de la conformité peut entraîner la révocation de son droit d'utilisation.

REMARQUE : Cet équipement a été testé et considéré conforme aux limitations des périphériques numériques de classe B, en vertu de la partie 15 des règlements FCC. Ces limitations sont conçues pour fournir une protection raisonnable contre les interférences dangereuses dans le cadre d'une installation domestique. Cet équipement génère, utilise et peut émettre de l'énergie de fréquence radio et, s'il n'est pas installé et utilisé conformément aux instructions, peut provoquer des interférences dangereuses au niveau des communications radio, qui peuvent être déterminés en éteignant puis rallumant l'appareil, l'utilisateur est encouragé à essayer de corriger l'interférence par un ou plusieurs des mesures suivantes:

- Réorienter ou repositionner l'antenne de réception.
- Augmenter la distance entre l'appareil et le récepteur.
- Brancher l'appareil dans une prise d'un circuit différent de celui auquel est branché le récepteur.
- Consulter le revendeur ou un technicien spécialisé en radio-télévision pour obtenir de l'aide.

"Cet appareil est conforme à la Partie 15 des règlements de la FCC. Son fonctionnement est soumis aux deux conditions suivantes: (1) Ce dispositif ne peut causer d'interférences nuisibles, et (2) cet appareil doit accepter toute interférence reçue, y compris les interférences qui peuvent causer un mauvais fonctionnement "

CODES TV	ADA	007, 008	
ABEX	185	ADC	003
ACME	039, 050		

Pour plus d'informations de garantie et service à la clientèle:

Site Web: www.ithomeproducts.com/support

Téléphone sans frais: 1-877-483-2497

Fabriqué en Chine.

